



香港地貌岩石保育協會  
Association for Geoconservation, Hong Kong

## 4th INTERNATIONAL UNESCO CONFERENCE ON GEOPARKS 2010



The [4<sup>th</sup> International UNESCO Conference on Geoparks](#) was held in Langkawi from April 12-15, 2010. The conference aims to provide a best platform for researchers and planners to discuss the relevancy of geopark concept as the best way in pursuing holistic regional sustainable development. Participation was overwhelming with 423 delegates from 27 countries attended the conference.

AGHK's chairman Mr. Young Ng and Convener of Publicity/Public Relationship Ms. Cindy Choi attended the Conference as part of the Hong Kong geopark delegation ( a total of 12 representatives ) led by Mr. Edward Yau, the Secretary for Environment and Mr. Alan Wong, the Director of Agriculture, Fisheries and Conservation Department.

Mr. Yau presented a paper on the development of geopark in Hong Kong and had impressed the audiences on the works Hong Kong had done in the past few years. Mr. Ng expounded the scientific research of Danxiashan Landform in China. His presentation greatly aroused the audiences' interest which resulted in many post presentation enquiries about Danxiashan Global Geopark.

The five days conference successfully ended with The Langkawi Declaration 2010.



香港地貌岩石保育協會  
Association for Geoconservation, Hong Kong

2010年4月12-16日，[第四屆國際聯合國教科文組織地質公園會議](#)在馬來西亞蘭卡威(浮羅交怡)舉行。會議的目的是提供研究學者和策劃人一個極佳的平台，討論地質公園作為最佳的方法去推動全面的地區可持續發展。這次參加人數十分踴躍，共423個代表來至27國家。

香港地質公園代表團，一行12人，由環境局局長邱騰華先生和漁農自然護理署署長黃志光先生率領出席該會議。團員包括本會主席吳振揚先生與宣傳/公關蔡慕貞小姐。

邱局長論及香港地質公園的發展，令其他代表對香港近年所做的工作留下深刻印象。吳先生則詳述中國丹霞地貌的科學研究，引起在座聽眾的極大興趣及後很多關於丹霞山地質公園的查詢。

隨著與會者宣讀2010蘭卡威(浮羅交怡)聲明，為期五天的會議圓滿結束。



Hong Kong Geopark Delegation  
香港地質公園代表團



香港地貌岩石保育協會  
Association for Geoconservation, Hong Kong



Mr. Edward Yau, the Secretary for Environment presentation on Hong Kong Geopark  
環境局局長邱騰華先生論及香港地質公園的發展



Mr. Young Ng、 Mr. Edward Yau and Professor Ibrahim Komoo, Member of the International  
Expert Group for UNESCO Global Geoparks Network

吳主席、邱局長與聯合國教科文組織世界地質公園網絡國際專家小組成員 Ibrahim Komoo 教授